



ART SIGN SOLAR MOUNTING SYSTEM WARRANTY

厦门爱新能源科技有限公司—太阳能支架质量保证书

Xiamen Art Sign Co., Ltd. ("ART SIGN") provides following with respect to ART SIGN Solar mounting system ("ART SIGN Mounting"), subject to the conditions, exclusions and limitations set forth below.

厦门爱新能源科技有限公司（以下简称“爱新”）对所生产的太阳能支架（以下简称“爱新支架”）提供质量保证，但受以下限制性条款和排他性条款的约束。

1. Product warranty

产品保证

Subject to the terms and conditions of this Warranty, ART SIGN warrants for the original Purchaser("Purchaser") that the ART SIGN mounting shall be free from defects in materials and workmanship under normal application, use and service conditions.

根据此保证函的条款和条件，爱新向原始采购商（如下简称“采购商”）保证爱新的支架在正常使用、安装下，没有材料和工艺上的缺陷。

2. Warranty period

保证期限

ART SIGN warrants its mounting system with twenty (20) years beginning on the date of shipment (the "Warranty Period").

爱新从出货日期起作出 20 年的产品保证（如下简称“保证期限”）。

3. Limitation of Warranty Scope

质保范围

3.1 Warranty claims must in all events be filed within the Warranty Period.

所有质量保证的索赔必须在保证期限内提出。

3.2 Warranty claims may only be made by the original purchaser, as named in the certificate of guarantee or invoice.

质量保证的索赔必须由保证书下或者合同下的采购商提出。

3.3 Warranty is nontransferable

质量保证书不可转让。

3.4 ART SIGN will, as its sole option, either repair or replace any defective product if the products shall be reasonably proven to be defective without charge

爱新可以自行选择，对于证明合理不良的产品进行修复或者更换，爱新承担此费用。

3.5 If defect caused exceed the warranty period, ART SIGN shall offer the maintenance suggestion or service without paying any charge.

如果超过质保期限，产品发生不良，爱新必须提供维修建议或者服务，但不支付任何费用。

4. Warranty Exclusions

质量保证限制



XIAMEN ART SIGN CO., LTD.

Add: 7-8# Guannan Industrial Park Jimei District Xiamen China Zip: 361021 Web: www.artsignenergy.com

The Warranty does not apply to any of the following:

如下条款不受限于质量保证书:

- 4.1 The Purchaser do not install the solar mounting system under our installation instruction
采购商没有安装我司的安装指示
- 4.2 The products are natural damaged or scraped under the aging years without strength problem.
在不影响强度的情况下, 产品在多年老化下产生的自然损坏或刮伤。
- 4.3 The products were used or arranged unreasonably.
因客户使用不当、管理不当。
- 4.4 The products damaged for building shift or surface movement and the underground corrosion.
建筑物以及地表的变化变位, 以及地下材质腐蚀引起的破坏

5. Arbitration

仲裁

Any disputes arising from the execution of , or in connection with this warranty shall be settled amicably through friendly negotiations between both parties. In case no settlement can be reached within 21 days through negotiation, the case shall be submitted to the Foreign Trade Arbitration Commission of the China Council for the Promotional International Trade, for arbitration, in accordance with its provision rule of procedure. The arbitral award shall be accepted as final and binding upon both parties. The arbitration fee shall be borne by the losing party.

本质量保证书执行过程中引导起的, 或与本质量保证书有关的任何争议将由双方友好协商解决。如果就争议双方在 21 天内未协商达成一致, 应提交中国国际贸易促进委员会对外贸易仲裁委员会根据该会的仲裁程序暂行规则进行仲裁。仲裁结果对双方都是最终的, 有约束力的。仲裁费用由败诉方承担。

6. Force Majeure

不可抗力

ART SIGN shall not be responsible in any way to the Customer arising from any non-performance or delay in performance of any terms and conditions of sale, including this "Warranty", due to acts of God, War, riots, strikes, material, or capacity or technical or yield failures and any unforeseen event beyond its control, including, without limitations, any technological or physical event or condition which is not reasonably known or understood at the time of the sale of the PV-modules or the claim.

由于战争, 宗教, 暴乱, 罢工, 原材料, 生产能力、技术或者生产故障等不可预见的无法控制的, 在销售或索赔时没有充分认知或理解的任何科技的或者物理的条件, 而引起合同的不履行或者交货期限的延迟, 包括有限担保条款的履行, 爱新将不会以任何方式对缔约方负责。

7. Language

语言

This warranty will be executed in the Chinese Language. All correspondence on warranty matters between parties will be in the Chinese Language.

全质量保证书适用语言为中文。质量保证书下所有双方约定的内容必须以中文为准。

8. ART SIGN reserve all the right of final explanation.

最终解释权归爱新所有。